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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de staatssecretaris van Justitie over
het bericht dat er «amper genoeg»
cellen zouden zijn. (Ingezonden
21 december 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht dat er amper genoeg cellen
zouden zijn? Hoe verklaart u dat
gezien uw mededelingen aan de
Kamer dat er volgens de prognoses
de eerstkomende jaren geen tekorten
zouden zijn?1

2
Bent u in staat om de Belgische
gedetineerden in 2010 goed te
kunnen opvangen? Kunt u toezeggen
dat er geen Nederlandse
gedetineerden vervroegd vrij zullen
worden gelaten vanwege dit
probleem?

3
Hebt u inmiddels een circulaire
rondgezonden in de gevangenissen
dat er, om voor voor elektronische
detentie in aanmerking te komen,
thans aanzienlijk meer voorwaarden
moeten worden vervuld? Kunt u de
Kamer informeren over de inhoud
van deze circulaire? Hebben deze
verscherpte voorwaarden onder meer
bijgedragen aan het tekort aan cellen
op dit moment?

4
Wanneer verwacht u de problemen
met het cellentekort op te lossen?

5
Is er al sprake van een geleidelijke
uitstroom van gedetineerden bij de
inrichtingen die op termijn moeten
worden gesloten en in Tilburg?
Zo nee, wanneer gaat deze
uitstroomfasering beginnen?

6
Is er sprake van een voorstel dat
gedetineerden elk weekend verlof
kunnen krijgen? Zo ja, waarom heeft
u dat voornemen tot verlof niet aan
de Kamer medegedeeld?

7
Is het echt de bedoeling dat u
gedetineerden de laatste twee jaar
van hun detentie elke week in het
weekend verlof wilt aanbieden?
Wat heeft dit voor doel?

8
Betekent dit verlofstelsel dat je in de
praktijk vijf dagen door de weeks in
de cel zit en in het weekend thuis
bent? Vindt u dat in
overeenstemming met de bedoeling
van de wetgever als het over straf
gaat?

9
Kunt u deze vragen vóór 11 januari
2010 beantwoorden?

1 www.telegraaf.nl, 18 december 2009:
«Amper genoeg cellen door aanpassingen».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 8 januari
2010)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Teeven
(VVD) van uw Kamer over het bericht
dat er «amper genoeg» cellen zouden
zijn (ingezonden 21 december 2009)
en de schriftelijke vragen van het lid
Van Velzen (SP) van uw Kamer over
een dreigend cellentekort in
gevangenissen (ingezonden
22 december 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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